

Kadomye

O'nun lezzeti
Paketin içinde saklı!

Hidden in
Its taste!

لذتها مخبأة
داخلها



DOĞAL
PRATİK, LEZZETLİ
NATURAL,
PRACTICAL, DELICIOUS.

طبيعي، عملي،
لذيذ

En kaliteli sebzelerin kurutularak harmanlandığı doğal ve hafif bir Noodle lezzeti Kadomie'de! Doğal ve özel sebze çeşnisi ile hazırlanan Kadomie Sebzeli ile sağlıklı ve doyurucu bir lezzet.

A natural and light Noodle flavor where the best quality vegetables are dried and blended at Kadomie! A healthy and satisfying taste with Kadomie Vegetables, prepared with natural and special vegetable seasoning.

مذاق الشعيرية سريعة التحضير الخفيفة والطبيعية من أجود أنواع الخضار المجففة

تجدها في Kadomie . طعم رائع وصحي مع خضار Kadomie المحضر بـ

توابل الخضار الطبيعية والخاصة



Bİ KASE LEZZET! A BOWL FLAVOR.

وعاء من
اللذة

Kadonje mutfağının ünlü baharat karışımı köri, hoş kokusu ve kendine özgü tadı ile Noodle severlerin en bayıldığı lezzet! İstersen bardak, istersen poşet Kadonje Köri Noodle ile 3 dakikada lezzetli bir yemek seni bekliyor.

The famous spice blend of Far Eastern cuisine, curry, is the favorite flavor of noodle lovers with its pleasant smell and unique taste! A delicious meal is waiting for you in 3 minutes with Kadonje Curry Noodle in a glass or sachet.

الكاري هو خليط توابل مشهور في مطبخ الشرق الأوسط. وهو المفضل لدى محبي الشعيرية سريعة التحضير لمذاقه الفريد ورائحته اللطيفة، سواء اردت تناول Kadonje الكوب او الظرف، ستكون وجبة لذيذة بنكهة الكاري بانتظارك في غضون 3 دقائق



IN THE FORK

3 READY IN
MINUTES!

3 DAKİKADA

MUHTEŞEM LEZZET.

AMAZING TASTE IN

3 MINUTES.

مذاق رائع في

غضون 3 دقائق

Uzakdoğu mutfağının vazgeçilmez lezzetlerinden olan Noodle'i hem lezzetli hem de hazırlaması pratik Kadomie Noodle yaptık! Güvenilir içeriği ve doyurucu lezzeti ile aradığınız lezzet Kadomie Tavuklu Noodle'da. Pratik ve doyurucu çözümler arayanların favorisi.

We made Kadomie Noodle, which is one of the indispensable flavors of Far Eastern cuisine, which is both delicious and practical to prepare! The flavor you are looking for with its reliable content and satisfying taste is in Kadomie Chicken Noodle. It is the favorite of those looking for practical and satisfying solutions.

لقد صنعت Kadomie الشعبية سريعة التحضير اللذيذة والعملية من النكهات الأساسية والتي لا يمكن الاستغناء عنها في مطبخ الشرق الأوسط، المذاق الذي تبحث عنه موجود في الشعبية بنكهة الدجاج من Kadomie بطعمها اللذيذ ومحتواها الامن. الخيار الأمثل للباحثين عن الحلول العملية والمشبعة.



KADOMİE İLE
YEMekten KEYİF AL!
ENJOY YOUR
MEAL WITH KADOMİE!
استمتع بالطعام
مع KADOMİE

Gerçek Domates kurusunun ferah lezzeti ile hazırlanan Domatesli Kadomie, pratik ve doyurucu bir lezzet sunuyor. Tek ihtiyacınız olan sıcak su! İstedığınız zaman alın, 3 dakikada hazırlayın ve doğal domates lezzetini doyasıya yaşayın.

Tomato Kadomie, prepared with the fresh taste of Dried Tomatoes, offers a practical and satisfying taste. All you need is hot water! Take it whenever you want, prepare it in 3 minutes and experience the natural tomato flavor to the fullest.

يقدم Kadomie نكهة الطماطم المحضرة بالمذاق المنعش للطماطم المجففة الحقيقية، مذاقا عمليا ولذيذا، كل ما تحتاجونه هو الماء الساخن، اجعلوها جاهزة في غضون 3 دقائق وقتما تشاؤون، واستمتعوا بمذاق الطماطم الطبيعية.



Kadomye

HER
LOKMADA
KADOMİE!

SLURP UP
HAPPINESS!

KADOMİE
في كل لقمة



www.kadooglu.com
www.kadomye.com



kadomienoodle



KADOOĞLU
GROUP

